
Referat af Bestyrelsesmøde den 10-9-14

    Agenda:
1) konstituering.
2) Siden sidst
3) Bump/ Asfalt rep.
4) Genneralforsamlingen
5) Arbejdsdag
6) Evt.

Tilstedeværende:
Ellen dall, Henning Thøstesen, Poul Mikkelsen, Michael Rath, Jesper Ladegaard

Fraværende: 

Referent: Jesper.

1) Konstituering.

Formand:  Michael Rath

Kasser:  Jesper Ladegaard

Sekratær: Ellen dall

Ansvarlig for:

• Gartner:   Henning Thøstesen

• veje:  Michael Rath

• snerydning:  Michael Rath

• Legepladser:  Poul Mikkelsen

• Facebook/ Hjemmesiden:  Poul Mikkelsen

2) Siden sidst. 
Vi har fået ranset kloarken ud for nr. 13

3) Bump/ Asfalt rep.
Bumpene er lavet, michael tager kontakt til leminkainen for at få en nivelemangsopmåling, så de kan 
blive endeligt godkendt ved komunen.
stolperne til bumpet på sydsiden, er undervej, og vil blivesat i jorden når de kommer.

4) Genneralforsamlingen
Det blev besluttet, på generalforsamlingen, at vi skulle have lavet et tov på højen Michael tagerkontakt til
Indu, og beder dem udføre arbejdet.



Det blev foreslået at vi spørger gartneren om hvad det koster at han tager sig af at holde det levende 
hegn rundt om stagebjergparken nede, så det ikke skal laves hvært år på arbejdsdagen. 
Det blev også påpeget at hækken langs stien og ind mod kolding, var vokset meget vildt. Henning 
snakker med gartneren om Begge ting.

5) Arbejdsdag
det blev foreslået på generalforsamlingen at vi planlagde datoen for arbejdsdagen på 1. 
bestyrelsesmøde for at se om det ville gøre at der kommer flere. Vi er bleven enige om at vi planlægger 
den i slutningen af januar starten af febuar, hvor vi melder datoen ud på hjemmesiden og med skilt.

6) Evt.
Vi snakkede om de manglende inbetalinger for 2013 og blev enige om at Jesper og Michael tager 
kontakt til dem.
Vi er bleven enige om at give Henrik, Lars og Bo en vingave til op til 300kr. for deres arbejde i 
bestyrelsen. Micael køber og aflever.
Der er 2 træer ved Ellen der skal udskiftet vi får en pris ved gartneren, Michael får en pris og får dem 
skiftet.
Vi skal have udskiftet vippen samt lavet en aftale om inspektion. Michael snakker med indu.
Vi har snakket om en hackerforsikring og er bleven enige om at jesper kontaktet tryg og får en pris.

Næste møde er planlagt til den 27/10 kl.19:30 i nr. 146


